



Agenda

Notulant : Jurgen

Aanwezig: Lenny, Dave, Inge, Annelien, Chantal, Aukje, Lieke, Sander, Sandra, Petrie, Jurgen

MT: Dorien (digitaal), Claudia

Afwezig: Floor

Agenda	Actie/besluiten	Door
Veiligheid <ol style="list-style-type: none"> 1. Overlast hangjeugd (rommel) 2. Vingerstrips deuren kleuters 	<ol style="list-style-type: none"> 1. Er wordt een prullenbak opgehangen en we blijven melden bij de politie. 2. Was een mededeling. Het team gaat nog kijken of het mogelijk is bij een paar deuren meer vingerstrips te plaatsen en pakken dit op met Claudia. 	Jurgen
Ingekomen mail en mededelingen		
Opening en welkom.		Lenny
Vanuit de directie <ol style="list-style-type: none"> 1. Stand van zaken <ol style="list-style-type: none"> a. Werving nieuwe directeur b. Ontwikkelingen PK groep 2. Groep 5b 	<ol style="list-style-type: none"> 1. a. Werving nieuwe directeur Claudia geeft een update: De inschrijving van sollicitaties is inmiddels gesloten.-De data van de gesprekken zijn nog niet bekend. BAC commissie wordt snel gevormd. Vraag van LR: gaat er ook een assessment komen? Deze is niet verplicht maar staat wel benoemd in de procedure. b. PK klas Dorien is ingebeld voor de ontwikkelingen rondom de PK klas. Er is een werkgroep gevormd met collega's opvang en onderwijs onderbouw. Deze groep heeft informatie verzameld over de mogelijkheden (wettelijk en wenselijk). 	

	<p>Er zijn met de werkgroep een aantal scenario's besproken die binnen de visie passen. Uiteindelijk zijn er 3 varianten voor opvang uit gekomen. Voor onderwijs is dit ook aangestipt en gekeken naar de meest ideale situatie. Dit wordt op korte termijn opgepakt met alle collega's onderwijs.</p> <p>Vraag van de LR: Is het mogelijk om ouders te betrekken in het proces voor een definitief plan wordt gepresenteerd aan de bestuurder? Het zou volgens de LR zinvol zijn (en toegezegd in eerdere communicatie over opheffen PK klas) een oproep te doen aan ouders om mee te denken in het proces. Participatie van ouders hier zou heel zinvol zijn. Claudia en Dorien bespreken dit samen.</p> <p>Dit punt komt op de agenda van de volgende vergadering .</p> <p>2. Groep 5b</p> <p>Leerkracht is langdurig afwezig waardoor er voor 4 dagen uitval is. Een collega neemt voor 3 dagen waar, samen met een vaste leerkracht die de woensdagen al voor de groep staat en een vaste inval op vrijdagen. Op dit moment staan er dus 3 leerkrachten voor de groep. Signalen van ouders uit deze groep zijn dat 3 leerkrachten voor de groep staan blijft rommelig en zorgelijk. De vraag van de LR of hier toch nog naar gekeken kan worden en misschien alsnog naar 2 leerkrachten teruggebracht kan worden.</p> <p>Kinderen ondervinden hier wel hinder van. Claudia geeft aan het fijn te vinden om deze</p>	
--	--	--

	<p>signalen terug te krijgen en gaat hier zeker naar kijken.</p> <p>Conclusie: sterke wens vanuit ouders om het aantal leerkrachten terug te brengen naar 2, en aandacht voor volgend jaar om dit goed op te lossen.</p> <p>IB</p> <p>Claudia heeft gesprekken gevoerd met een IB-er voor dit jaar 7-13 voor 3 dagen. De intentie is om haar volgend schooljaar voor 4 dagen als IB-er 0-13 bij Starrebos in te zetten.</p>	
<p>Jaarplanning</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Begroting 2. DVVS 3. Financiën Q4 	<p>Deze punten zijn kort besproken.</p> <p>De begroting en Q4 lopen nog en worden op stichtingsniveau opgepakt.</p> <p>DVVS wordt als agendapunt voor de volgende vergadering meegenomen.</p>	
<p>Opvang</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Lopende zaken vanuit het team 	<p>Geen mededelingen vanuit het team</p>	
<p>Onderwijs</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Lopende zaken vanuit het team 	<p>Vraag aan Claudia: Is er al meer bekend over de invulling van manager opvang/teamleider 0-7? Claudia geeft aan hierin nog geen duidelijkheid te hebben, dit loopt nog.</p>	
<p>Inbreng van ouders</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Status werving directeur 2. Evaluatie schooltijden 3. Invulling IB-schap 	<ol style="list-style-type: none"> 1. Aan het begin aan bod geweest 2. Is kort besproken 3. Aan het begin aan bod geweest. 	
Directie verlaat de vergadering		
<p>Etudaraad</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. 	<p>Dave heeft dit besproken met de LR.</p>	

<p>Overige punten:</p> <p>1.</p>	<p>1. Afsproken: als er punten zijn die we zonder directie willen bespreken delen we deze punten via de mail met elkaar. Mocht het vooraf moeten worden besproken wordt de directie later uitgenodigd zodat we dat punt kunnen voorbespreken met de LR.</p> <p>2. Jurgen vraagt na of er mogelijkheden zijn om een teams tegel of andere cloudomgeving te krijgen voor onze LR. Zo kunnen we bestanden op 1 locatie opslaan en makkelijker terugvinden.</p>	
----------------------------------	---	--

Punten voor volgende LR bijeenkomst:
Instemming DDVS (RI&E)
PK klas

Datum LR vergadering	Notulant
28 februari	Jurgen
16 april	Inge
28 mei	Suzanne
24 juni	Lieke